



BARGAINING BULLETIN #2

Bell Technical Solutions

Sisters, Brothers and Siblings,

Before negotiations could begin, we indicated to the employer that we needed to reach an agreement regarding the maintenance of activities, which would be required in the event of a potential dispute. This was achieved last week.

As mentioned in our first bulletin on December 19, the exchange of demands took place as planned on Monday, January 19. Following this, the employer provided us with several presentations on the future of the business in Quebec and Ontario.

The parties have exchanged proposals, and the union has provided feedback to the employer. Discussions thus far have been positive, and both committees are working diligently on your behalf.

We will resume negotiations next Monday, January 26. Thank you for your support, and we will keep you regularly updated on the progress of the negotiations.

In solidarity,

Your bargaining committee,

Ontario

Jim Fling, Local 34-O
Drew Kerrigan, Local 42
Jeff Mark, Local 47
Colum Lynn, Local 1996-O
Clayton Nunn, National representative
CN|CS/kw_COPE343

Québec

Maxime Laflamme, Local 93
Karim Mazouz, Local 1021
Said Laouari, Local 1022
Patrice Lépine, Local 1024
Charles Saumure, National representative



Info-Négo #2 Bell Solutions Techniques

Consœurs, Confrères et Fratrie,

Avant de débiter les négociations, l'employeur devait s'entendre avec la partie syndicale sur le maintien des services essentiels en cas de conflit. Ce qui fut fait la semaine dernière.

Comme mentionné dans notre Info-Négo #1 du 19 décembre dernier, l'échange des cahiers des demandes a eu lieu le lundi 19 janvier. Par la suite, l'employeur nous a fait plusieurs présentations sur les années à venir au Québec et en Ontario.

Les premiers retours de l'employeur sur nos demandes du Québec et l'Ontario ont été reçus et la partie syndicale les a analysés afin de formuler une réponse à l'employeur. L'ambiance au moment d'écrire ces lignes est bonne et les deux comités de négociation poursuivent les échanges avec l'employeur.

Nous reprendrons la ronde de négociation le lundi 26 janvier prochain. Nous vous remercions de votre soutien et nous vous tiendrons au courant régulièrement de l'avancer des négociations.

En solidarité,

Votre comité de négociation,

Québec

Maxime Laflamme, Section locale 93
Karim Mazouz, Section locale 1021
Said Laouari, Section locale 1022
Patrice Lépine, Section locale 1024
Charles Saumure, Représentant national
CS|CN/cv_SEPB343

Ontario

Jim Fling, Local 34-O
Drew Kerrigan, Local 42
Jeff Mark, Local 47
Colum Lynn, Local 1996-O
Clayton Nunn, National representative